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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over
woningovervallen in Amsterdam
Nieuw-West (de Aker). (Ingezonden
5 januari 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van de
uitzending van EenVandaag van
heden over woningovervallen en
gewelddadige overlast in de wijk de
Aker in Amsterdam?1 Was u hier van
al eerder op de hoogte?

2
Hoe beoordeelt u de situatie dat er
niet (voldoende) repressief wordt
opgetreden om deze ernstige vorm
van criminaliteit de kop in te drukken?
Zijn alle aangiften van
woningovervallen inmiddels in
behandeling genomen door de
politie? Zo ja, is er iets te zeggen over
het oplossingspercentage?

3
Bent u bekend met het standpunt van
de stadsdeelvoorzitter van
Amsterdam-Osdorp dat de aangevers
in de Aker «niet moeten zeuren»,
omdat de situatie met betrekking tot
woningovervallen in andere
stadsdelen aanmerkelijk
zorgwekkender is? Vindt u het
wenselijk dat om die reden er
blijkbaar onvoldoende
politiecapaciteit wordt ingezet in de
wijk de Aker?

4
Wat gaat u er aan doen om er op
korte termijn zorg voor te dragen dat
deze woningovervallen worden
opgelost en de betrokken daders
worden berecht?

5
Kunt u een overzicht verstrekken van
de gedane aangiften van
woningovervallen in Nederland?
Hebben andere plaatsen in Nederland
ook met «dit fenomeen» te maken?

1 EenVandaag, 4 januari 2010.
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